

Skolebestyrelsesmøde

Havndal børneby

Mandag den 22.05.2023 kl. 17.00 – 19.00

Referat

<p>1. Referat fra sidst</p>	<ul style="list-style-type: none">• Godkendt uden bemærkninger
<p>2. Nyt fra formanden</p>	<ul style="list-style-type: none">• Ungemiljø – der arbejdes på 3 forskellige steder – bag hallen, ”gl.køkken” i sundhedshuset til knallertmakning mm samt multirummet. Multirummet tænkes som spil, strikkecafe, se fodbold mm. Mini-LAN i august, hvor Rasmus og Mads er på banen – her tænkes 5. og 6. klasse. Der er oprettet FB gruppe for og med de unge• Ny klubstruktur – nedsat udvalg med 2- 3 medlemmer fra skolerådet, SSP, klubmedarbejdere samt politikere. Der tænkes geografisk placering for klubtilbuddene.• Trafiksikkerhedsplan – AN deltog i møde – det handlede meget om bestemte farlige kryds i Randers, og hvordan sikkerheden kan styrkes der.• brev til politikere vedr. vuggestueønske er afsendt• forslag om info om nikotinprodukter til forældre på mellemtrin – LS modtager materialer fra fælleselevråd, som sendes ud til forældre på mellemtrinnet• SLA (serviceleveranceaftale med Ejendomsservice) Bekymringer – diskussion/skriv? AN og CH skriver bekymringsbrev til politikere bl.a. omkring udgifter og fordeling heraf• Formandens beretning om årets gang – in the making

<p>3. Nyt fra elevrådet</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Det har været fint at være med til skb. bestyrelsesmøder – det har ikke været farligt:) – elevrådet mangler at afholde det sidste møde i år, og skal holde en tale sidste skoledag
<p>4. Nyt fra ledelsen</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Vikarer/vikarudgifter – navne sat på. Ifht. vikarer kigges der altid på klasser og støttetimer. I børnehaven sættes altid vikar på. • Til-/afgang børn – i bhv en udmelding, 3 tilmeldte. 4 udmeldinger fra SFO • Kooperativet hedder nu: Lokalsamfundet skaber bevægelse. Øster Tørslev og Fårup starter op. Der kommer aktivitetsdage her på stedet i det nye skoleår – PA og ANL. • 2 aktivitetsdage vedr. uderum: Førskole-2. klasse – Kyst- og Fjordcentret 1.6.23 3. – 5. klasse – Naturcentret 8.6.23 • Ny psykolog Ea Johannessen • DM kan ikke deltage i lejr tur med 6. klasse – det bliver JN og MB • Fagbudget meget svært at få til at hænge sammen – meget få midler • LP og ANL fag- og samarbejdsdage med Grønhøj – opstart med dansk og matematik – forskelligheder/ens årsplaner/fagligheder • Virksomhedspraktikant i førskole de næste 14 dage • Ingen dagplejebesøg i maj måned – vi håber de kommer tilbage i juni, hvor der er planlagt forældre kaffe • 30.5 orienteringsmøde om ny tildelingsmodel på dagtilbudsområdet
<p>5. Branding</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Kan vi spørge i skolens netværk/ bruge frivillige? Billeder – hvordan skal de være. DBJ kontakter kommunikationsafdelingen og melder tilbage til Chanette. • Fortsat fokus på (fagligt) indhold i fb opslag.

<p>6. Princip – arbejdets fordeling blandt det undervisende personale</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Godkendt
<p>7. Principper: Færdsel til og fra børnebyen Skole-hjem samarbejde Forældreråd</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Bilag • Bilag • Bilag – ifht. førskole evt liste med gode råd og vejledning - LP <p>Alle bilag tilrettes og udsendes til godkendelse</p>
<p>8. Vogn/stand børnefest</p>	<ul style="list-style-type: none"> • AN kan skaffe trailer. Vogn laves hos Chanette. Chanette laver plan over arbejdsopgaver og sender ud, så man kan tilmelde sig
<p>9. Evt.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Afventer invitation til forældre vedr. sociale medier/digital adfærd (Nicolas på Grønhøjskolen) – ikke modtaget endnu • Lokaldyst 29.8
<p>10. Punkter næste møde</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Skema godkendes og næste års mødeplan aftales. Kort møde i juni • Princip - færdsel